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Protokół Nr 5/2020 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w dniu 23 lipca 2020 r. 

 

 

 

WAK.0012.7.5.2020 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Mariusz 

Śledziewski, witając członków Komisji oraz zaproszonych gości. Lista obecności radnych i 

gości na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie skargi Pana Józefa Szmigielskiego. 

4. Rozpatrzenie skargi przekazanej przez Transportowy Dozór Techniczny. 

5. Rozpatrzenie petycji Pani Renaty Sutor. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący stwierdził wymagane kworum – 3 obecnych członków komisji. 

Porządek posiedzenia przyjęty została jednogłośnie - 3 głosy za, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących nie było. 

 

 

3. Rozpatrzenie skargi Pana Józefa Szmigielskiego. 

 

 Przewodniczący komisji wspomniał, iż na poprzednim posiedzeniu członkowie 

komisji zapoznali się ze skargą Pana Józefa Szmigielskiego. Po wstępnej analizie 

dokumentów oraz zapoznaniu się z opinią radcy prawnego w tej kwestii, Pan Mariusz 

Śledziewski wystąpił z prośbą do  Szkoły w Zegrzu o wgląd do dokumentów – protokołu 

odbioru robót oraz protokołu stanu technicznego z 2019 roku. Jednocześnie 

Przewodniczący, zaznaczył że wystąpił do Urzędu Miasta i Gminy Serock o udostępnienie 

wszystkich dokumentów, które są w posiadaniu gminy i które dotyczą omawianej sprawy. 

Przewodniczący poinformował, że w wyniku tego wystąpienia została udzielona odpowiedź, 

iż z dokumentacją, ze względu na jej obszerny charakter, można zapoznać się w Urzędzie 

Gminy. Kolejno Przewodniczący komisji poinformował, że wraz z radnym Grzegorzem 

Zbrochem przeanalizował udostępnioną w gminie dokumentację, a informacje dotyczące 

bezpośrednio rozpatrywanej skargi, przekazał pozostałym członkom komisji. Pani 
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Agnieszka Borkowska zauważyła, że w udostępnionym protokole nie ma żadnej informacji 

odnośnie instalacji odgromowej. Radna zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego, aby 

taka informacja została uzupełniona. Pan Mariusz Śledziewski powiedział, że nigdzie takiej 

informacji nie widział w udostępnionych dokumentach. Pani Agnieszka Borkowska 

powiedziała, że jest to przegląd 5-letni i powinien być. Na pytanie Radnego Zenona Durki, 

który zapytał, czy ta instalacja odgromowa jest wykonana, Pan Mariusz Śledziewski 

potwierdził. Pan Mariusz Śledziewski wspomniał, że na poprzednim posiedzeniu, członkowie 

komisji ustalili dwa zarzuty sformułowane przez skarżącego Pana Józefa Szmigielskiego: 

1)   sfałszowania dokumentów w Starostwie Powiatowym w Legionowie; 

2) bezpieczeństwa w szkole w Zegrzu, odnośnie niewłaściwej instalacji odgromowej.  

Przewodniczący komisji zauważył, że w dokumentacji związanej z pierwszym 

zarzutem wszystko jest poprawnie. O wyjaśnienie zarzutu dotyczącego fałszowania 

dokumentów, poprosił Naczelnika Wydziału Architektury Pana Łukasza Kucharzewskiego. 

Pan Łukasz Kucharzewski powiedział, że zarzut fałszowania dokumentów dotyczy zapewne 

błędnych naklejek na teczkach z dokumentami – pismo wyjaśniające szczegóły tej kwestii 

stanowi załącznik 3 do protokołu. 

 Pani Agnieszka Borkowska, zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego, aby komisja 

zajęła formalne stanowisko w kwestii precyzyjnego opisywania dokumentacji i 

oznakowywania teczek, przygotowywanych przez pracowników Starostwa Powiatowego w 

Legionowie i przekazywanych do archiwum.  

Radny Zenon Durka potwierdził wypowiedź Pani Agnieszki Borkowski i powiedział, że 

komisja taki wniosek powinna skierować do Starosty, ponieważ Radni nie mają takowych 

uprawnień. 

Po szczegółowym przeanalizowaniu dokumentów, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

uznała skargę Pana Józefa Szmigielskiego jako bezzasadną – uzasadnienie stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Wszyscy obecni członkowie komisji głosowali za takim rozstrzygnięciem powyżej 

przedstawionej skargi. 

  

 

4. Rozpatrzenie skargi przekazanej przez Transportowy Dozór Techniczny. 

  

Przewodniczący komisji powiedział, że z Transportowego Dozoru Technicznego 

została przekazana skarga i uważa, że komisja nie powinna jej rozpatrywać, gdyż jest to 

skarga anonimowa. Wszyscy obecni członkowie komisji zgadzają się ze stanowiskiem 

Przewodniczącego – uzasadnienie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Wszyscy obecni członkowie komisji głosowali za takim rozstrzygnięciem. 

 

 

5. Rozpatrzenie petycji Pani Renaty Sutor. 

 

 Przewodniczący komisji powiedział, że jest to już druga petycja Pani Renaty Sutor. 

Radna Agnieszka Borkowska dodała, że petycja dotyczy przekazania darmowych tabletów 

dla wszystkich potrzebujących oraz utworzenia w miejscach publicznych punkty zbiórki 

odzieży i żywności dla potrzebujących. Pan Mariusz Śledziewski powiedział, że po 

zapoznaniu się z opinią prawną oraz szczegółowym zapoznaniem się z wnioskiem, komisja 

uznaje, że petycja jest niezasadna – uzasadnienie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pani Agnieszka Borkowska dodała w uzupełnieniu, że jeżeli będą pojawiały się programy 
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rządowe wspomagające westie zawartej w tej petycji, to powiat powinien aktywnie 

uczestniczyć w pomocy dla potrzebujących. 

  

Wszyscy obecni członkowie komisji głosowali za takim rozstrzygnięciem powyżej 

przedstawionej petycji. 

 

 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

 

 Protokół nr 4 z dnia 7 maja 2020 r. z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji w trybie zdalnym, przyjęty został stosunkiem głosów: 

3  głosy za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

    

 

 

7. Wolne wnioski. 

 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji zamknął Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan 

Mariusz Śledziewski. 

 

 

 

 

  Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

        Mariusz Śledziewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Agata Szraga 


